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Punten voor de rondvraag commissie AZM de dato 22 januari 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB TP Geuldal 

Tijdens de Begrotingsvergadering van 7 november jl. heeft de fractie Algemeen Belang gevraagd om extern juridisch advies in te winnen 
aangaande het door TP Geuldal “om niet” teruggeven van het tenniscomplex Berg aan de gemeente. Ondanks de toezegging van de 
portefeuillehouder om dit als zodanig uit te voeren, staat dit nog steeds niet correct vermeld in de actielijst. Nu ook een deel van de overige 
raadsfracties dezelfde mening is toegedaan als de fractie Algemeen Belang, verzoeken wij om de tekst in de actielijst alsnog aan te passen en 
expliciet op te nemen dat er te allen tijde een extern juridisch advies ingewonnen dient te worden en niet alleen indien dit nodig wordt geacht, 
en dit vervolgens ook zoals toegezegd uit te voeren. 
 
Actielijst Algemeen 
De actielijst wordt regelmatig door de griffie gepubliceerd nadat de meeste commissie plaats hebben gevonden. Dit terwijl het juist de 
bedoeling is vragen over de actielijst in de commissievergaderingen tijdens de rondvraag te stellen. Zo lopen de commissies standaard 1 cyclus 
achter op actualiteit.  
Wat is hier de reden voor? 
Kan de actielijst in een geactualiseerde versie verzonden worden samen met de publicatie van de commissie-agenda’s? 
  
Actielijst AZM 
De actielijst onderdeel AZM daar waar de Burgemeester de enige actiehouder is, is sinds de laatste versie totaal niet bijgewerkt. Dit in 
tegenstelling tot de acties voor Wethouders of waar de Burgemeester samen met een Wethouder actiehouder is. 
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de acties AZM2, AZM3, AZM11, AZM12, AZM15, AZM18, AZM19, AZM20, AZM21 en AZM25? 
 

VSP Vergunningen speelautomaten  
Kan het College ons duidelijkheid geven over de stand van zaken betreffende de vergunningen van de speelautomaten hallen in Valkenburg aan 
de Geul? 
Het blijkt dat 3 Van de 4 automatenhallen al langer dan een jaar dicht zijn. Is het mogelijk om deze vergunningen in te trekken? 
 
 

PGP Algemeen verbod consumentenvuurwerk 
De burgemeester heeft onlangs in een interview aangegeven voorstander te zijn van een algemeen vuurwerkverbod op consumentenvuurwerk in 
ondeskundige handen of gebruik van zwaar vuurwerk met andere bedoelingen dan siervuurwerk. Hij is voorstander van een georganiseerde 
vuurwerkshow op een plek in de gemeente waar duizenden toeschouwers van kunnen genieten. Uit de peiling blijkt dat het merendeel van 
inwoners in Nederland tegen vuurwerk is. De PGP is zoals bekend bepaald geen voorstander van vuurwerk rond de jaarwisseling noch door het 
jaar gezien het jaarlijkse aantal slachtoffers, belasting natuur en verstoring van dierenwelzijn. Toch hebben wij om de traditie tegemoet te 
komen, sociale cohesie te bevorderen en het aantal slachtoffers hopelijk te verminderen het voorstel een georganiseerde vuurwerkshow te 
organiseren meerdere malen geopperd. Ofschoon hier oor voor was, kon hier destijds vanwege Corona geen invulling aan worden gegeven. We 
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hebben dan ook de volgende vragen voor het college. 
Hoe is de jaarwisseling qua veiligheid en vuurwerkvrije zones verlopen?  
Is het college bereid de mogelijkheden en kosten van een georganiseerde vuurwerkshow ruim voor de jaarwisseling aan de raad voor te leggen? 
 

VVD ---  
 

CDA 
 

Politiecapaciteit 
In een artikel van EenVandaag van 20 januari jl. met de kop: “Limburgse burgemeesters in verzet tegen Haagse plannen die mes zetten in 
pölitiecapaciteit”, lezen wij dat 8 Limburgse burgemeesters hebben geweigerd hun handtekening te zetten onder een plan van de minister  om 
de Limburgse gemeenten minder politiecapaciteit toe te kennen. Uit het artikel kunnen we niet opmaken welke burgemeesters het betreft. 
Gezien de opvatting van de burgemeester van Valkenburg aan de Geul zoals verwoord in commissie- en raadsvergadering medio 2023 nemen wij 
aan dat ook de gemeente Valkenburg aan de Geul zich bij dit verzet heeft aangesloten. 
Graag een reactie van de burgemeester. 
  
Auw Wieverbal en uitzending grote optocht :  
Punten stand van zaken Auw Wieverbal en uitzending grote optocht Valkenburg (zie rondvraag vervallen ED/SD commissie 17-1) 
 
 

 


